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Some appreciate fine art; others appreciate fine wines. Stanley Fish appreciates fine
sentences. The New York Times columnist and world-class professor has long been an
aficionado of language. Like a seasoned sportscaster, Fish marvels at the adeptness of
finely crafted sentences and breaks them down into digestible morsels, giving readers
an instant play-by-play. In this entertaining and erudite gem, Fish offers both sentence
craft and sentence pleasure, skills invaluable to any writer (or reader). How to Write a
Sentence is both a spirited love letter to the written word and a key to understanding
how great writing works; it is a book that will stand the test of time.

作者介绍: 

Stanley Fish is the Davidson-Kahn Distinguished University Professor and a professor of
law at Florida International University. He has previously taught at the University of
California at Berkeley, Johns Hopkins University, Duke University, and the University of
Illinois at Chicago, where he was dean of the College of Liberal Arts and Sciences. He
has received many honors and awards, including being named the Chicagoan of the
Year for Culture. He is the author of twelve books and is now a weekly columnist for the
New York Times. He resides in Andes, New York; New York City; and Delray Beach,
Florida; with his wife, Jane Tompkins.
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英文写作

评论

前半部分作者的观点是只要有一个靠谱的句子结构就可以根据这个结构创造出无限多不
同的句子，这个观点和练习挺有意思的。后半部分就是冗长的作者分析各种古老的句子
，这个和怎么样写句子没有什么关系呀。

-----------------------------
It was in the garbage can while it was still rambling in my head.

-----------------------------
睡前翻上几页，写作能力从来都是模仿与练习出来的。

-----------------------------
这个为什么不是教科书

-----------------------------
建议精读第五、六章。推荐将书中的句子分析作为文本细读训练的教材。

-----------------------------
多读多写多练，日益思进。遣词造句，积章成书.

-----------------------------
一些练习蛮有意思

-----------------------------
没有mortality 就没有句子的存在。Fish 是专reader-response criticism
的吧，分析一个句子horizon 随着一个clause 一个clause
地解开。是形式决定内容还是内容决定形式呢？好喜欢，还会读一遍的。

-----------------------------



"这本书将英文写作和阅读拆分到具体的句子，详细分析了句子本身的作用和意义以及
不同类型句子的构造技巧。这是很薄的一本书，一个悠闲的下午就能看完。当然，想要
更好地具体应用其中的技巧则需要时间来琢磨练习。"

-----------------------------
例子再精简一点，略啰嗦。

-----------------------------
文学导读。感觉还是要再多练习看看fiction类的文学作品……

-----------------------------
This book has increased my understanding as to how important style is compared with
content, and how elements of a sentence work together to create and convey
meaning.

-----------------------------
How to Write a Sentence_下载链接1_

书评

读本书的要点更加确信写作是练习出来的。掌握一些固定并且具体的句子形式，照葫芦
画瓢总会有七八分相像。以前读书读到好的句子也会多读几遍却不曾掌握它的形式，更
不会按布就班的去练习。这本书给我了启示，也同时打开了一条通道。
虽然写作最终是一个人的阅历的沉淀，但是通...  
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